







(MOB/L/D)

- Rongshanhu Scenic Area
- Jiu Qu Bridge, Ancient South Gate, The Great Banyan Tree, Sun Moon Pagoda
- Elephant Trunk Hill
- Water Moon Cave, Puxian Tower

GUILIN - LONGSHENG



- Longsheng Longji Rice Terraces
- Ping An Township (Includes Buggy Ride) Huangluo Yao Village (Excludes Show)

GUILIN - YANGSHUO



- Daxu Ancient Town
- Lijiang Cruise Tour Yangshuo Sidecar Ride Yangshuo West Street

DAY 4 YANGSHUO - LIPU



- Silver Cave
- Lijiang Bay Scenic Area
- Tiangongyan, Rowing Dragon Boat Xianglong Glass Bridge Ten Miles Gallery (passby) Moon Hill (passby)

- Big Banyan Tree (passby)

YANGSHUO - GUILIN



- Yushan Park
- Yudi Temple, Echo Wall
- Fubo Mountain Scenic Area Princess Bell Pavillion, Cliff Carvings
- Wanda Plaza

GUILIN - ARRIVAL DAY 6



TOURIST ATTRACTIONS:

GUILIN

Rongshanhu Scenic Area - Rongshanhu is located on the west side of Yangqiao , connecting Taohua River to the west and Shanhu Lake to the east . It is named because of the ancient banyan trees growing on the rocks of the lake.

LONGSHENG

- Longsheng Longji Rice Terraces built along the slope winding from the riverside up to the mountain top, between 300 to 1100 meters above sea level. It received their name because
- the rice terraces resemble a dragon's scales, while the summit of the mountain range looks like the backbone of the dragon.

 Huangluo Yao Village with a mere population of 60 families, Huangluo Yao offers picturesque views of its lush surrounds. The village's most famous trait, however, is the long, pitch-black hair of the women, who are famous for having Rapunzel-like long hair.

YANGSHUO

- Yangshuo West Street is the oldest and busiest street in Yangshuo, with a length of about 500 meters and a width of about 8 meters. Most of the visitors were immersed in the beautiful scenery and leisurely life here.
- Li River Cruise dotted with eye-feasting scenery, the river is always surprising with its surrounding lush landscape, fauna and peaks reflecting on the clear green and mirror-like water under the blue sky. A real fairyland on earth, the Li River is a iewel.

LIPU

- Silver Cave belong to floor type cave, including the next hole, the hall, the three holes, painted gathered from different years of growth and development of various types of stalactite cave. Xianglong Glass Bridge The bridge deck of Xianglong Glass Bridge is 252.6 meters above the ground, the total length of the glass bridge and slideway is 526 meters, and the clear width of the sidewalk is 2 meters.



精简行程

启程 - 桂林

(1) (机上用餐/午/晚)

- 榕杉湖风景区 九曲桥、古南门、大榕树、日月双塔 象鼻山景区。
- 水月洞、普贤塔

桂林 - 龙胜 - 桂林

(早/午/晚)

- 龙胜龙脊梯田 平安庄寨(含电瓶车) 黄洛瑶寨 天下第一长发村(不含表演)

桂林 - 阳朔



- 大圩古镇 船游漓江 阳朔挎斗车
- 阳朔西街

第四天 阳朔 - 荔浦 - 阳朔



(早/午/晚)

- 银子岩湾江湾
- 究信名、划龙舟 翔龙玻璃桥岭南最长玻璃桥 十里画廊(车游) 月亮山(远观) 大榕树(远观)

阳朔 - 桂林



(早/午)

- 虞山公园

- 震岛 四音壁 虞帝庙、回音壁 伏波山景区 公主钟亭、摩崖石刻 万达购物广场

桂林 - 抵达



(早/机上用餐)

观光景点:

桂林

- 榕杉湖风景区 位于桂林城中央,是一个水体相连的连心湖。 东为杉湖, 西名榕湖, 因湖岸生长的榕树, 杉树而得名。景区内 还有九曲桥、位于榕湖北岸的古南门及 大榕树。 虞山公园 位于广西桂林市市区北部的北极广场和虞山桥附 近,因其内有虞山而 得名,又因其在市区北部所以是桂林山水 游览的开山地,也是桂林历史的渊源地 桂林 。

龙胜

- 龙脊梯田 规模宏大的梯田群,全部的梯田分布在海拔300—1100米之间,最大坡度 达50度,一层层从山脚盘绕到山顶,层层叠叠,高低错落。其线条行云流水,其规 模磅礴壮观,被称为"龙脊梯田",气势恢弘,有"梯田世界之冠"的美誉。黄洛瑶寨 黄洛瑶寨是龙脊十三寨中唯一的瑶族村寨,居住着清一色的红瑶族。自 古红瑶妇女有储长发的传统习惯,全村60 户人家中,头发长达一米以上的有 60 名 ,最长的达1.7米,号称天下第一长发村。

阳朔

- **阳朔西街** 位于县城中心,全长517米,宽8米,大理石路面,呈弯曲的S形,房屋建筑古色古香,地方特色浓厚。荟翠各种旅游纪念品、小吃于街市。其充满了异国情调的夜景更是风情万种,风俗浓欲,别有一番浪漫情怀。 船游漓江 体验"世界上最美丽的地方"船行江中,宛如迎面打开一幅幅奇妙山水 画卷, 真正体会到"船在江中走,人在画中游"的绝美漓江仙境。

荔浦

- 银子岩 洞内特色景点,其中最为著名的景观有三宝:佛祖论经、混元珍珠伞、独 柱擎天; 三绝: 雪山飞瀑、音乐石屏、瑶池仙境。大自然的鬼斧神工在这里被展示 得淋漓尽致,故被誉为"世界溶消毒"。
- 到 足犯 保門可從。 **翔龙玻璃桥** 翔龙玻璃桥桥面距地面252.6米,玻璃桥加滑道 全长526米,人行道净 宽2米,以刺激、震撼效果吸引众多游 客前来体验游玩。

